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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Ki fog tanítani a magyar iskolákban?" 

Miniszter úr, már a jegybank is 12% fölötti inflációt vár. Az élelmiszerárak 25%-kal nőttek, a ránk
váró brutális orbáni megszorító csomag - a kiváltságosokon kívül - mindenkinek húsbavágó.
 
Lássunk egy konkrét esetet: „Rendőrállamban a rendőr fizetése magasabb a tanárénál, jogállamban
fordítva” – állt  a táblán,  amivel Kövér  László a  pedagógusokért  tüntetett  1989-ben. Ez alapján
rendőrállamban élünk, a pedagógusok átlagkeresete ugyanis tavaly nem érte el a 400 ezer forintot, a
rendőröké viszont 556 ezer volt. A pedagógusnak ráadásul felsőfokú végzettség az előírás, fizetését
tehát a diplomához kötött beosztású fegyveresével méltányos összevetni, ami tavaly bő kétszerese
volt  a  pedagógusénak.  Az  meg  külön  szimbolikus,  hogy  oktatásért  felelős  miniszterré  egy
rendőrtábornokot neveztek ki.
 
Természetesen  nem  a  rendőr  fizetése  sok,  hanem  a  tanáré  gyalázatosan  kevés.  Tavaly  a
pedagógusbérek már a nemzetgazdasági átlagtól is jócskán elmaradtak, és hiába emelték 10%-kal,
az átlagkereset 15%-kal nőtt, vagyis a leszakadás folytatódott. Az idei 10%-os béremelés és a 12%-
ra  becsült  infláció  mellett  a  tanárok  reálkeresete  idén  tovább  csökken  és  ez  vezet  a  növekvő
pedagógushiányhoz. Találomra fölhívtam iskolákat: mindenütt volt betöltetlen állás, és több, mint a
múlt tanévben.
 
Azonnali,  legalább  50%-os  béremelésre,  és  a  vetítési  alap  mielőbbi  aktuális  minimálbérhez
igazítására van szükség. A kormányfő emelést akkor ígér, ha megérkeznek az uniós pénzek, viszont
abból  bért  fizetni  nem  lehet.  Nacsa  képviselőtársunk  szerint  viszont  gazdaságunk  eredményes
Brüsszel nélkül is. Talán beszélniük kellene egymással, hogy kinek van igaza, miközben az oktatás
összeomlik.



 
 
Kérdésem: megvárják, vagy hajlandóak tenni is valamit?
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